
Referat fra styremøte 19.desember 2023 

 

Til stede: Styret v/Sindre, André, Knut. 

Sted: Hos Knut 

Referent: Knut 

 

Gjennomgang/status på bankkonti. 

 

Gjennomgang/status kontingent. 

 

Gjennomgang regnskap pr 18.des. 2023. 

 

Har sagt opp avtalen med Trio Eiendomsservice AS fra 31 desember 2023.  

Styret håndterer regnskapet selv fra 1.januar 2024. 

Har skrevet avtale med Orkla Credit, gjeldende fra 1.januar 2024, som tar seg av eventuelle 

inkasso-saker på manglende innbetalt medlemskontingent. 

 

Planlegging av årsmøte februar 2024. 

 

Diskusjon om styret skal ta videre aksjon mot Kodumaja ifm vannskader tak/verandadør,  

på privat eiendom hos flere medlemmer. 

Vi tar en sjekk med Vellenes fellesorganisasjon om de har noen råd eller synspunkter på 

innblanding fra Krokuslia velforening angående dette. 

Notat lagt til i etterkant av styremøte, etter samtale med Vellenes fellesorganisasjon: 

Det anbefales ikke å blande velforeninga i en sak gjeldende privat eiendom.  

Viktig å være klar over hva som er juridisk og etisk korrekt.  

Best å holde en slik sak utenfor velforeningen. 

 

 

 


